
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU  
ZDRAVOTN Ě SOCIÁNÍ FAKULTY JIHO ČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 25. 11. 2013 
 

Přítomní členové (bez titulů): F. Dolák, S. Bártlová, D. Nováková, I. Brabcová, O. 
Doskočil, J. Král, L. Martínek, L. Heresová 

Omluveni: M. Hrušková, L. Kozlová, P. Zimmelová, M. 
Ekhardtová, E. Nevaeva 

Hosté: V. Tóthová (děkanka), I. Chloubová (proděkanka), J. 
Šemberová (proděkanka), D. Prouza (proděkan), V. 
Kahoun (proděkan), J. Bednář (tajemník), R. Prokešová 

 
Předseda senátu zahájil zasedání a konstatoval, že je senát usnášeníschopný. Vyhotovením 
zápisu byla pověřena senátorka Heresová. 
Hlasování o navrženém zapisovateli: 
PRO 7, PROTI 0, ZDRŽELI SE 1. 
 
Jako skrutátoři byli určeni senátorka Nováková a senátor Martínek.   
 
Předseda senátu představil senátu program.  
 
Program: 

1. Aktualizace dlouhodobého záměru 
2. Různé 

 
Hlasování o programu: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0.  
Program byl schválen v předložené podobě.  
 

1. Aktualizace dlouhodobého záměru 
 
Předseda senátu vyzval pí. děkanku, aby senátu představila předložený návrh, tj. Aktualizace 
dlouhodobého záměru ZSF JU. Paní děkanka pověřila představením záměru proděkana V. 
Kahouna. 
 
V. Kahoun (proděkan) představil senátu Aktualizaci dlouhodobého záměru s jeho hlavními 
body. 
 
Rozprava: 
Doskočil: Co považujete za nejdůležitější oblasti, změny nebo záměry v příštím roce? 

V. Tóthová (děkanka): Náš hlavní záměr souvisí se změnami, které momentálně probíhají (jde 

především o finance fakulty). Další důležitou věcí je vzdělávací a vědecká činnost fakulty. 

Samozřejmě vzdělávací činnost je priorita, ale vědeckou činnost se snažíme rovněž rozvíjet. 

Celkovou koncepcí by měla být kvalitní teorie, ale i praxe (velká podpora výzkumných týmů 

a jejich projektů). Důležitým záměr je také dostavění nebo přestavba objektu „Uran“ jako 

takového, což povede ke zkvalitnění dalších služeb. 



Doskočil : Bylo zmíněno, že existuje hrozba ztráty magisterských programů. Do jaké míry je 

tato hrozba reálná? 

V. Tóthová (děkanka): V současné době se domnívám, že tato hrozba by být neměla. Pokud 

půjde vše tak, jako nyní, tak je tato hrozba minimální.  

Martínek: Kolik studentů odhadem nastoupí příští rok a bude možnost oživit nebo inovovat 

projet Science zoom? 

V. Tóthová (děkanka): Na naší fakultu by mělo příští rok nastoupit o 1/3 méně studentů než 

v rocích předešlých (cca 2000 až 2100 studentů). Rádi budeme pokračovat v tomto 

zmiňovaném projektu. Je zde snaha dát dohromady tým, který navštěvoval střední školy v 

České republice a informoval středoškolské studenty o naší fakultě. 

 
Předseda senátu:  Nechal hlasovat o předložené Aktualizaci dlouhodobého záměru 
Hlasování: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0. 
Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil Aktualizaci dlouhodobého záměru. 
 
 

2. Různé 
Téma kouření 
Martínek:  Upozornil na nepořádek v okolí budov ZSF způsobený značným množstvím 

nedopalků. Jako řešení navrhl v podobě přesunutí kuřárny jinam než v prostoru pro parkování 

jízdních kol nebo v podobě zákazu kouření v celém areálu Zdravotně sociální fakulty. 

D. Prouza (proděkan): Uvedl, že tento stav svědčí o charakteru jednotlivých kuřáků, jež 

nedopalky ne zem odhazují. 

Doskočil:  Navrhl vyhradit kuřácké zóny v areálu objektu „Uran“ 

Dolák: Upozornil, že to právně nelze, neboť je to na pomezí zákona. Zřizovatel školy ze 

zákona nesmí stavebně vymezit prostor pro kouření. 

J. Bednář (tajemník):  Po dostavění „Uranu“ bude zaveden kamerový systém. Vyvstává, ale 

otázka, kdo bude schopen toto kontrolovat. 

V. Tóthová (děkanka): Vedení fakulty se touto problematikou bude zabývat a na základě toho 

navrhne řešení, která jí dovoluje legislativa. 

 
Akademická knihovna 
S. Bártlová: Upozornila na problémy ve spolupráci s akademickou knihovnou (dále jen AK) 

při objednávání knížek. Uvedla konkrétní příklad, kdy knihovna nepodala dostačující 

informace o stavu vyřízené objednávky. Dále v jejím případě nebyla dodržena výpůjční doba, 

kdy jako vyučující měla vrátit knihu do jednoho měsíce, nikoliv roka. Navíc kniha se 

vztahovala k právě probíhajícímu grantovému projektu. 



 

V. Tóthová (děkanka): Tak to byla asi ojedinělá situace, já sama jsem s nimi měla vždy 

dobrou spolupráci.  

D. Prouza (proděkan): Uvedl, že s AK měl vždy dobrou spolupráci. 

V. Tóthová (děkanka): Uvedla, že celou situaci prodiskutuje s ředitelkou AK.  

Doskočil:  Udržuje naše knihovna v „životnosti“ citační projekt? Popřípadě kdo tento projekt 

udržuje v chodu? 

V. Tóthová (děkanka): Ano, tento projekt je stále aktivní, v kompetencích ho má paní 

Svobodová. Paní Svobodová sleduje cca 10 časopisů. 

Doskočil:  Práce této pracovnice spočívá v tom, že tyto časopisy sleduje, jestli v nich nebyl 

citován někdo z našich zaměstnanců? 

V. Tóthová (děkanka): Ano, přesně tak. 

 
Poznámka na studentskou část senátu: 
Dolák: Upozornil studentskou část AS ZSF na fakt, že nikdo z jejich členů se neúčastnil 

shromáždění akademické obce ZSF konaného dne 18. 11. 2013. Jako členové senátu 

zastupující prioritně studenty, by se takových akcí rozhodně účastnit měli.  

Král: Domníval jsem se, že se to týká pouze mluvčích ročníků. 

Dolák:  Akademická obec je pro všechny studenty, nikoliv jen pro mluvčí ročníku. 

 

Předseda senátu poděkoval přítomným za účast na zasedání AS ZSF a zasedání ukončil. 

 
 
Příští zasedání AS ZSF JU je plánováno na 27. 1. 2014 od 16:00 hod.  
 
 
Zapsala: Lucie Heresová    V Českých Budějovicích dne 25. 11. 2013 

 
 
 
 
 
 


